
Iz dela horčevske
organizacije na Koleziji

Združenje borcev NOV Kolezija je na
Ictni skupščini konec februarja ocenila svoje
dclo v preteklem letu in sprejela naloge za
leto 1987. Združenje danes šteje 248 članov
s povprcčno starostjo nad 70 let. Na sknpš-
čini je bilo prisotnih preko 60 odstotkov
članov kar je reden pojav, zato glede prisot-
nosti in sklepčnosti ta organizacija že več let
nima težav. S tako visoko udeležbo borci
dokazujejo, da tudi danes kljub letom, ki jih
pestijo žclijo po svojih močeh prispevati k
reševanju svojih, predvsem pa družbeno go-
spodarskih težav v katerih se trenutno naha-
jamo.

Iz skrbno pripravljenega poročila pred-
sednika združenja je razvidna dovolj razve-
jena dejavnost te organizacije v preteklem
Ietu. Borci redno spremljajo gospodarske
razmere in smo zaskrbljeni zaradi prepočas-
nosti neizvajanja dogovorjenega, slabšanja
materialnih pogojev dela in življenja ter po-
sledic, ki iz tega izhajajo na moralno politič-
nem, nacionalnem in mednacionalnem po-
dročju. Odbor se je redno sestajal in tekoče
razreševal vse zadeve ter usmerjal aktivnosti
posameznih članov in komisij. Ze po ustalje-
ni praksi obiskuje borce ob življenjskem ju-
bileju ali v primeru težje bolezni. Takih
obiskov je bilo v preteklem letu preko 70,
pri čemer pa niso zajeti obiski borcev, kateri
prebivajo v Domu starejših občanov — Ko-
lezija. Združenje je vzpostavilo dobre odno-
se z Domom starejših občanov Kolezija in je
vključilo vse borce, ki v njem prebivajo v
delo naše organizacije. Ravno tako je vzpo-
stavljeno pristno sodelovanje z novo osnov-
no šolo Cveto Močnik - Florjan. Nujno je
treba omeniti prizadevnost Komisije za soci-
alno in zdravstveno zaščito, internirance in

posebno komisijo za rekreacijo in oddih,
katero vodi tovarišica Danica Lovrečič. Ta
komisija je v lanskem letu organizirala in
strokovno vodila 9 izletov po širni in bžji
domovini, prispevajoč k bratstvu in enotno-
sti ter spoznavanju krajev z bogato revoluci-
onafno in zgodovinsko preteklostjo.

Precej borcev še vedno deluje v družbeno
političnih organizacijah, krajevni in hišni sa-
moupravi. Zelja vseh pa je, da bi navedene
dolžnosti končno prevezli mlajši. Sedanja
kadrovska zasedenost v okviru KS je glede
starosti zelo neustrezna.

V razpravi po poročilu predsednika in
komisij so borci poudarili potrebo, da
spremljamo in sodflujemo pri razpravi o
ustavnih spremembah, ker naj bo navodilo
popolno spoštovanje AVNOJ-skih načel.
Moramo biti tudi bolj odločni pri zagotavlja-
nju nedotakljivosti naših državnih meja, ne
dovoliti nikakršnih kršitev kot se je to doga-
jalo v primeru italijanskih ribičev. Zato ima-
mo JLA in sekretariat za zunanje zadeve.

Vse več je težav ob smrti borca in primer-
nega nagovora pred grobom. za kar smatra-
jo borci, da bi se za te naloge morali bolj
organizirati SZDL.

Sprejet je program dela iz katerega izhaja,
da se bo združenje tudi v bodoče prizadeva-
lo, da v največji možni meri sodeluje pri
reševanju borčevskih vprašanj ter ostalih te-
kočih problemov, kateri tarejanašo družbo.
Predvsem pa se bodo prizadevali za odločno
zavračanje vseh napadov na pridobitve
NOV, poiskusom negiranja legitimnosti re-
volucije in kakršnega koli spravaštva.
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